

# Notice on Preventive Measures Against COVID-19

Thank you very much for your support all the time.

At Tokyo Monthly 21, in light of the recent novel coronavirus disease 2019 (COVID-19) developments,

Considering "safety" of our customers, as well as employees, as our top priority,

In addition to normal room cleaning, in areas where the hands are frequently touched (door knobs, switches, remote controls, handles, etc.) we have taken the disinfection and sterilization work.

***For the safety and well-being***

We have adopted "BMV Blocker" to disinfect.

Which is made in Japan used for sterilization, not only for general use, but also for medical purposes such as medical sites and medical devices/equipment.





## =Feature of "BMV Blocker" =

BMV (chlorous acid/ chlorous acid water) penetrates the envelope and capsid that cannot be sterilized by alcohol disinfection, the effect as an antiviral can be expected.

### **Mildly alkaline**

It can be widely used for hand sterilization, tableware, metal etc., which was a problem of hypochlorous acid.

### **Antiviral effect**

It has an antiviral effect against norovirus and influenza.

The bactericidal effect of SARS, hepatitis B, hepatitis C virus, etc. has been proven.

### **Strong sterilizing power**

It has a high concentration of 550 PPM compared to general disinfectant.

### **Safe domestic production**

A product made in Japan with excellent safety that can be used to sterilize foods such as vegetables. No chemical compounds or compounds are mixed in. It is composed only of natural products.

We appreciate your kind understanding and cooperation.

We look forward to your use and hope that the spread of infection will subside as soon as possible.

# 关于预防新冠肺炎传播的措施

感谢各位客户长久以来对东京monthly21的支持。

东京monthly21在当今新冠肺炎传播肆虐的状况下，

为了保障每一位住户的【安心】【安全】

除了一般的室内清扫，对于日常生活中平常接触的部分（门把手·开关·遥控·把手）等进行除菌消毒作业。

## 为了保障每位住户的安心

除了一般的消毒用品，更采用了为医疗用品消毒的医疗级、产自日本的「BMV Blocker」进行消毒除菌。





## = 「BMV Blocker」 的特征 =

BMV（次氯酸），能够穿透有包膜病毒的蛋白质外壳，达到酒精性等无法达到的消毒灭菌效果。

弱碱性

次氯酸被广泛用于手・食器・金属的消毒。

抗病菌效果

对诺如病毒和流感病毒有抗病毒效果。

对非典、B型、C型肝炎病毒等也被证实有除菌效果。

强除菌力

与一般的除菌液相比，浓度高达550PPM

产自日本更安心

可用于蔬果等的消毒杀菌。天然成分，不含化合物或人工合成物。

让我们共同努力阻止新冠肺炎的传播。

今后也请多多关照我们东京monthly21。